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Hallituksen kokous 19/2022
Aika: 6.12. kello 14.15
Paikka: Ynnän Discord

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Ynnä Ynnäläinen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x
x (Poistui kohdassa 12a, saapui kohdassa 14)
-
-
x
x
x
x (Saapui kohdassa 10g)
x (Saapui kohdassa 10g)
-
x (Saapui kohdassa 10g)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 14.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 18/22 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta.

6. Pöytäkirjantarkastajien valitseminen
Enni Rajala ehdottaa itseään ja Juuso Kinnunen myös. Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi
Juuso Kinnunen ja Enni Rajala.
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7. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Jyrillä on cokista.

8. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

9. Pankkioikeudet vuodelle 2023
Halutaan myöntää ensi vuoden puheenjohtajalle ja tapahtumakoordinaattorille
pankkioikeudet. Näin edistetään toiminnan aloitusta ensi vuoden alussa (, koska yleensä
menee hetki oikeuksien saamisessa).

Päätetään myöntää Juuso Kinnuselle laajat tilinkäyttöoikeudet Ynnä ry:n tilille FI24 5290
0220 1865 46. Maksuliikenne päätettiin hoitaa hänen Yrityksen OP-verkkopalvelunsa
kautta. Lisäksi myönnetään hänelle OP Visa Business -kortti.

Päätettiin myöntää tulevalle tapahtumakoordinaattorille Erika Kannistolle OP Visa
Business -kortti Ynnä ry:n tilille FI24 5290 0220 1865 46.

10. Tapahtumat
a. Haalarinkastajaiset

Oli 24.11. Meni hyvin. Haalarit kastettu. TEKiltä laskutetaan kastajaiseväät.
b. Kaverisitsit

Oli ja meni 16.11. Meni oikein kivasti. Enni lisää, että mikrofonin kanssa oli suuria
ongelmia, voi harkita ottaako seuraavalla kerralla käyttöön. Alla toteaa, että
yleensä toiminut.

c. 3MIOT #46
Oli 17.11. ja meni hyvin. Oli paljon porukkaa ja porukka villiintyi dildobingon
aikana.

d. Syyskokous
Oli, uusi hallitus on valittu, pizzat tuli (Rosiefilta).

e. Käsityöpiiri
Oli 25.11. ja paikalla oli järjestäjät (Erika ja Nio). Seuraavan kerran pietään 12.12.
Student Loungessa. Toivottovasti tulee lisää osallistujia.

f. Luonnontieteilijöiden jouluristeily
Oli ja meni. Bussit saapuivat hieman myöhässä, mutta ei silti tullut kiirettä.
Liikennoitsijänä toimi PH tilausajoliikenne. Liikkeelle lähdettiin n. klo 11 ja
Turussa oltiin 16.40, taukoja oli 3. Kirjekuorien jako onnistui suhteellisen hyvin.
Eivät kuitenkaan olleet aakkosjärjestyksessä (vaikka oli luvattu).
Etta esiintyi laivalla.
Tapahtumasta on luotu palautekysely osallistujille, vastausaikaa on sunnuntaihin
klo 12.00
Myös risteilypainos saatiin kasaan ja jaettiin osallistujille. Toinen fyysisistä
versioista löytyy Allalta, toimittaa Potentiaalikuoppaan.
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g. Pikkujoulukaraoke
Huomenna Resinassa ennakkoilmoittautuneita on 94. Klo 20.00 alkaa
yksityistilaisuus todnäk. puoleen yöhön asti. Juuso toimii
yhdenvertaisuusvastaavana.

h. Vujupikkujoulut
On 8.12. Escissä. Ainakin kolme tervehdystä tulossa. Ohjelman mukaan
mennään.
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 800€ bändiin (Coversynd) ja 30€ bändin
snäckseihin. Viltsu kannattaa.
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 200€ puuroon (ja kerttikset, sokeri ja kaneli,
puuroa tulee 30L, josta osa on vegaanista). Samuli kannattaa.
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 360€ skumppaan (alkumaljat). Viltsu kannattaa.
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 51,69€ glögiin. Viltsu kannattaa.
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 300€ jälkiruokadrinkkeihin. Samuli kannattaa.
Tarkastetaan onko varaa ja perutaan sen mukaan.
Tsekataan varastosta onko kerttiksiä. Alla ehdottaa, että budjetoidaan 5€
glögikerttiksiin. Samuli kannattaa.
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 25,79€ Jalluun (pullopeliin). Samuli kannattaa.
Yhteensä siis 1762,48€. Budjetoidaan edellä mainitut.

Glögivuorot:
18.30-19.30 Juuso ja Mirva
19.30-20.30 Erika ja Jyri

Erikan autolla kuljetetaan, toivotaan kantoavuksi porukkaa. Atte apuna ainakin
Mattilanniemestä. Valtteri lupautuu kantoavuksi illalla. Glögiastiat ja puuroastiat
kriittisimmät. Myös seremoniasauva. Esim. 21.45-22.15 on tauko, joka voisi olla
hyvä.
Puuroastiat pitää palauttaa Safkamestareille, Erika ja Enni hoitaa.

Hallitus tähdätköön paikalle n. klo 17.00.

Enni kysyy onko fukseja infottu. Valtteri tsekkaa. Tutorit on mainostanut.

Juuso kysyy fuksipassien suorittamisen palkitsemisesta. Ei ole mainittu. Voisi
vielä mainita, että käykää pyytämässä suoritukset.

Fuksivastaava varmistakoon Mikon tuella, ketkä ansaitsee aktiivifuksimerkit ja
Atte tuo merkit ja jakaa ne.

Mirva lisää, että 4 luennoitsijaa on saapumassa vastaanottaamaan palkinnon,
kukaan mitalin saajista ei ole tulossa paikalle (tai ehkä yksi).
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Viltsu ehdottaa, että budjetoidaan 25€ vuoden luennoitsija ja assari-äänestyksen
palkintojen kehyksiin. Samuli kannattaa. Budjetoidaan.  25€ vuoden luennoitsija
ja assari-äänestyksen palkintojen kehyksiin.

Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan 74,86€ Granun kunniakirjoihin. Mirva
kannattaa. Budjetoidaan 74,86€ Granun kunniakirjoihin.

i. Muut
Kyykkätreenit Tosineen kanssa 13.12. klo 15 alkaen kampuksen kentällä. Kenttä
on varattu. Kyykätään niin kauan, kun on pelaajia. Tosine tuo glögiä.

Alustava ehdotus HV-mökille olisi 7.-8.1. Enni kysyy olisiko mahdollista
doodlettaa, että mahdollisimman moni pääsisi. Juuso sanoo, että voisi
doodlettaa. Mökin varaussivu on alhaalla. Mirva sanoo, että säpöön vastataan
hyvin. Juuso laittelee sähköpostia tammikuun ekasta ja toisesta viikonlopusta.
Kolmas viikonloppu on järjestösemma, eli ei silloin.

11. Liikunta
Tänään on koripalloa. 13.12. viimeinen vuoro, Ultimatee. Lajikokeilu oli ja meni. Atte
kertokoon ensi kerralla enemmän.

12. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Talouden pää edelleen roikkuu.
b. Kännytoimikunta

Ei Kännyä tälle vuodelle. Ensi vuonna lähdetään aikaisemmin suunnittelemaan.
Lakkautetaan tämä nykyinen kännytoimikunta.

c. Muut
Ei muita.

13. Kunniakirjat ja mitalit
Mitalit on, kunniakirjatkin on noudettu. Jyri ja Mirva hoitavat allekirjoittamisen ennen
pikkujouluja. Jaetaan pikkujouluilla paikalla oleville saajille ja jaetaan pikkujoulujen
jälkeen heille, jotka eivät päässeet paikalle.

14. Hallituksen palkitseminen
Esciltä tuli ehdotus kahdesta päivästä, ke 14. ja to 15. Tällä hetkellä to 15.12.
voittamassa.
Oletus, että iltaan kuuluu keilaus, Bella Rooma ja Escissä juomia. Juuso varmistelee
ohjelmaa ja aikataulua, kun ilmoittaa päivän.
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15. Sopoasiat
Aiheena viime sopokahveissa oli yksinäisyys, kivasti kävi porukkaa. Seuaaravat olisivat
ma 12.12. klo 11-15 Origolla. Aihetta ei ole vielä. Erika ehdottaa, että budjetoidaan 20€
sopokahvien tarjoiluihin. Viltsu kannattaa. Budjetoidaan 20€ sopokahvien tarjoiluihin.

16. Kopoasiat
Fysiikan puolella Jyri laitto Maunukselalle viestiä kandiaiheiden sparrauksen suhteen,
asiaa vietiin eteenpäin. Ei uudempia tapauksia. Rullaa siis.
Matikan puolella ei kummempaa.

17. KV-asiat
Ei ole.

18. Kulttuuri
Ei ole.

19. Ympäristö
Ei ole.

20. Kehitysyhteistyö
Ei ole.

21. Yrityssuhteet
a. Haalarit

Laatikollinen jakamatta, tarkkaa lukumäärää ei tiedossa. Arviolta 20-30
jakamatta. Yksittäisiä haettu kastajaisten jälkeen. Yrkät laittaa viestiä, jotta
loputkin hakee. Ei ole järkeä pitää erillistä jakotilaisuutta enää tässä vaiheessa.

b. Muut
Haalarimerkeistä on laitettu sähköpostia.

22. Muiden sektorien kuulumiset
Ei muita kuulumisia.

23. Edustukset
Ei tiedettävästi edustuksia.

24. Sauna
Sauna on toivottavasti paikallaan. Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan 247,92€ Läffän
vakuutukseen. Mirva kannattaa. Budjetoidaan 247,92€ Läffän vakuutukseen.

25. Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa, että jälkibudjetoidaan 12€ merkkimarkkinoiden osallistumismaksuun.
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Samuli kannattaa.  Jälkibudjetoidaan 12€ merkkimarkkinoiden osallistumismaksuun.
Valtteri ehdottaa, että jälkibudjetoidaan 733,88€ Intfestin bussikuljetuksiin. Samuli
kannattaa.  Jälkibudjetoidaan 733,88€ Intfestin bussikuljetuksiin.
Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan 1643€ kaverisitseihin. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 1643€ kaverisitseihin.
Mirva ehdottaa, että jälkibudjetoidaan 65€ Ynnän perinteiseen MM-kyykän
joukkuepaikkaan. Viltsu kannattaa. Jälkibudjetoidaan 65€ Ynnän perinteiseen
MM-kyykän joukkuepaikkaan.
Mirva ehdottaa, että jälkibudjetoidaan lisää 0,5€ Ynnän perinteiseen MM-kyykän
joukkuepaikkaan kideappin palvelumaksuun. Jyri kannattaa.  Jälkivudjetoidaan lisää
0,5€ Ynnän perinteiseen MM-kyykän joukkuepaikkaan kideappin palvelumaksuun.

26. Hankinnat
Ei ajankohtaisia hankintoja.

27. META
Juusolle tuli fuksilta säpö, fuksi joutui varusmiespalveluksen takia aloittamaan opinnot
myöhässä, eikä siksi saanut haalareita. Juuso kysyy voidaanko myydä hänellekin
haalarit. Mirva vastaa, että jos on Ynnän jäsen ja vanhoja haalareita on jäljellä niin
voidaan myydä. Koosta ei ole takeita, riippuu mitä on jäljellä.

28. Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous 15.12. klo 15.15.

29. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 15.58.

Liitteet
1. Kokouksen 19/22 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri

__________________________ _____________________________
Juuso Kinnunen Enni Rajala
Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


